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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Készült Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2023. augusztus 24. -én 
megtartott, nyílt üléséről. 
 
 
Jelen vannak: Szabó Sándor polgármester 
 Bálint Andrea alpolgármester 
 Fekete Anna alpolgármester 
 Hrtyán Péter képviselő 
  Fehér Melinda képviselő 
  Thomka Noémi képviselő 
 
   
Meghívottak: Várnai Ildikó jegyző,  
     
Szabó Sándor polgármester: Tisztelettel köszöntöm a testület tagjait, és 
Várnai Ildikó jegyzőt, valamint Kollár Andrást. 
 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 7 tagjából 6 jelen van, így az ülésünk 
határozatképes.  
Jegyzőkönyv hitelesítőnek javaslom, Bálint Andrea alpolgármestert, jegyzőkönyvvezetőnek 
Várnai Ildikó jegyzőt. 
 
A Képviselő-testület egyhangúlag elfogadta Várnai Ildikót jegyzőkönyvvezetőnek,   
és Bálint Andrea alpolgármestert a jegyzőkönyv-hitelesítőjének. 
 
Ezután a polgármester javaslatot tett az ülés napirendi pontjára. 
 

1./ Tájékoztatás a „Tatárház” értékesítési folyamat jelenlegi állásáról. 
Előterjesztő: Szabó Sándor polgármester 
 
2./ Belső ellenőrzési ütemterv megbeszélése. 
Előterjesztő: Várnai Ildikó jegyző 
 
3./ Iskolai körzethatárok jóváhagyása. 
Előterjesztő: Szabó Sándor polgármester 
 
4./ Egyebek 
   

A Képviselő-testület egyhangúlag elfogadta a napirendi pontokat. 

Szabó Sándor: 

Tisztelettel köszöntöm Kollár András, volt polgármester urat, aki nálunk sokkal járatosabb, az 
út helyreállítás szakmai követelményeiben. Az ülést megelőzően a jegyző asszonnyal írásba 
foglalták a csatorna kivitelezési munkák során tapasztaltakat, amit majd a PENTA 
főmérnökének továbbítunk, kiegészítve a képviselők által is észrevételezett hibákkal.  

 

Kollár András: 
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Közös bejárást tartottam a csatorna kivitelezésért felelős műszaki ellenőrrel. A bejárás során 
általan felsorolt hibákat a műszaki ellenőr elismerte, de sajnos a kivitelező továbbra is homlok 
egyenest ugyan úgy dolgozik tovább. A hibák továbbra is fennállnak. Nekem elküldték 
kérésemre az úthelyreállítás során alkalmazandó rétegrendet, de amíg a műszaki ellenőr ezt 
nem követeli meg, addig ez csak egy darab papír. A testületet kérdezem, akkor hogyan 
tovább? 

Szabó Sándor: 

A hiányosságokról szóló levelet, a főmérnöknek, az alvállalkozónak, és a műszaki ellenőrnek 
is el fogjuk küldeni. 

 

Hrtyán Péter: 

Nyomás alá kell helyezni a kivitelezőt. Be kell osztani, hogy ki mikor járja végig a falut, és 
jelzi a hibákat. Pl. hol nincs megfelelően kitáblázva, hol nincsenek útzárak kihelyezve, hol 
hagytak törmeléket, szemetet stb. 

 

Fehér Melinda: 

Vállalom, hogy minden délután a telefonszámomon jelezze mindkét beruházás kivitelezője, 
hogy a következő napon hol, mely útszakaszokon fognak dolgozni, hogy a lakosságot 
tájékoztatni tudjam a Vanyarc/ON oldalon. 

 

Hrtyán Péter: 

Ha nem jelzik előre a másnapi munkaterületeket, akkor másnap ott nem szabad megengedni, 
hogy dolgozzanak. 

 

Szabó Sándor: 

Elvileg novemberben befejeződnek a munkálatok. 

Kollár András: 

A kooperációs értekezleten jelezni kell, hogy törekedjenek végre a komplexitásra. Ahol éppen 
vannak, ott fejezzenek be mindent. Ne bontsanak addig, amíg az előzőt helyre nem állították. 

Szabó Sándor: 

Örülnék, ha Kollár András is részt venne velem a következő kooperációs megbeszélésen. 

 

1./ Tájékoztatás a „Tatárház” értékesítési folyamat jelenlegi állásáról. 
 

Szabó Sándor: 
Rendeződni látszik a területhatár körül kialakult probléma, időközben kiderült, hogy a 
földhivatali bejegyzésnél történt elírás. Ígéretük szerint hamarosan javítják. 
 

2./ Belső ellenőrzési ütemterv megbeszélése. 
 

Várnai Ildikó: 



 - 4 -

Mivel, az Önkormányzat, hosszú évek alatt már minden intézményénél tartott belső 
ellenőrzési vizsgálatot, így ez év tavaszán nem döntött arról, hogy ebben az évben mit kíván 
ellenőriztetni. Azonban a belső ellenőrzés lefolytatása évről évre törvényi előírás, ezért kérem 
döntésüket, az ellenőrzési terület meghatározásáról. 

 

Szabó Sándor: 

Véleményem szerint a hagyatéki eljárások, adó-érték bizonyítványok lefolytatásának rendje, 
illetve kiállításának szabályszerűsége, még nem volt ellenőrizve, így javaslom a belső 
ellenőrzési vizsgálatnak, ezen a területen történő lefolytatását. 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

40/2023.( VIII. 24.) számú képviselő-testületi határozata: 
/ Belső ellenőrzési ütemterv jóváhagyása. / 

 

1. Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete jelen határozatával akként dönt, 
hogy 2023. évben a hagyatéki eljárás lefolytatásának rendjét, illetve az adó-érték 
bizonyítványok kiadásának szabályszerűségét kívánja ellenőriztetni. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester  
 

3./ Iskolai körzethatárok jóváhagyása. 
 

Szabó Sándor: 

Ebben az évben is megküldték az iskolai körzethatárok meghatározásáról szóló tájékoztatást, 
jóváhagyás céljából. A tavalyi évhez képest változás nem történt. Mint tudjuk, szabad 
iskolaválasztás van, mindenki abba az iskolába íratja a gyermekét, ahová szeretné. A 
körzethatárok kijelölése arról szól, hogy a Vanyarci diákokat melyik iskolába kell kötelezően 
felvenni. Eddig mindig azt a döntést hoztuk, hogy nem kívánjuk véleményezni a döntésüket. 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

41/2023.( VIII. 24.) számú képviselő-testületi határozata: 
/ Iskolai körzethatárok megállapításának véleményezése.. / 

 

1. Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete jelen határozatával akként dönt, hogy 
nem kíván véleményt alkotni ebben a kérdésben. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester  
 

4./ Egyebek 
 

Szabó Sándor: 
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Önök előtt van egy levél, melyet Bálint Erzsi, mint a Vanyarci Szent Erzsébet Karitasz 
vezetője küldött. Segítségünket kérte a Bű család otthonában kialakult állapotok 
felszámolásához. A takarítást elvégzik, a lomok elszállításában kér segítséget. 
 
Thomka Noémi:  
Természetesen támogatjuk a kezdeményezést, még festéket, és bútorokat is adunk.  
 
Szabó Sándor: 
Rendben, az ülés után küldünk válasz levelet arról, hogy miben tudunk segíteni, de a konténer 
irreálisan drága, egy 6 m3-esre 99.000 forintos ajánlatot kaptunk, így megpróbálunk más 
megoldást találni. 
 
Várnai Ildikó: 
Nemrégiben volt egy ellenőrzésünk a szociális étkeztetés területén. A vizsgálat apróbb 
hiányosságokat tárt fel, leginkább jogszabályváltozás miatti aktualizálást. A szakmai 
programban is javítani kellett néhány dolgot, de mivel ennek jóváhagyása testületi hatáskör, 
így a javított szakmai program jóváhagyását kérem. 
 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

42/2023.( VIII. 24.) számú képviselő-testületi határozata: 
/ Szociális étkeztetés szakmai program jóváhagyása. / 

 

2. Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete jelen határozatával akként dönt, hogy 
a szociális étkeztetés szakmai programját az előterjesztésnek megfelelő formában, 
változatlan tartalommal jóváhagyja. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester  
 

Szabó Sándor: 

Tájékoztatom a testület tagjait, hogy a szociális tűzifa pályázatunk támogatói okirata 
megérkezett, tehát le tudjuk adni a megrendelést. Amennyiben továbbra is a házhozszállítás 
mellett döntünk, úgy a szállítási díjjal, az önrésszel, és a házhozszállítás díjával együtt ez a 
támogatás 1,5 millió forintba kerül majd az önkormányzatnak.  

Mivel több napirendi pont nincs, így a polgármester megköszönte a részvételt, és az ülést 
bezárta. 

Kmf. 
 

------------------------   -------------------------- 
Szabó Sándor            Várnai Ildikó 

polgármester           jegyző 
 
 

----------------------------------------------------- 
Bálint Andrea 

Jegyzőkönyv-hitelesítő 


